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Vragen van het lid Bouwmeester (PvdA) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «VGZ constateert grote 
prijsverschillen ziekenhuizen» (ingezonden 30 december 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «VGZ constateert grote prijsverschillen ziekenhuizen»?1 

Vraag 2
Vind u dat de inkoop van zorg op basis van kwaliteit en prijs moet plaatsvin-
den, en niet alleen om de laagste kosten, zoals het stelsel ooit beoogde? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat onnodig hoge prijzen voorkomen moeten worden, 
maar dat alleen inkopen op prijs zonder naar kwaliteitsnormen te kijken 
goede zorg op maat in de weg staat? Ziet u dit als risico bij de werkwijze van 
zorgverzekeraar VGZ? 

Vraag 4
Welke stappen worden gezet naar reële kostprijsberekening, in plaats van 
doorberekenen van kosten uit het verleden, zodat dit transparantie en 
kwaliteit ten goede komen? 

Vraag 5
Wat zegt het over de werking van het zorgstelsel dat VGZ al eerder heeft 
aangegeven haar regiefunctie terug te leggen bij de overheid? Wie heeft nu 
de regie en hoe ziet u uw verantwoordelijkheid hierin? 

Vraag 6
Bent u ervan op de hoogte dat uit het artikel blijkt dat VGZ en het Martini 
Ziekenhuis discussie hebben over het contract? Welke rol kan de Nederlandse 
Zorgautoriteit (NZa) hier in het belang van de patiënt spelen? 

1 http://www.zorgvisie.nl/Facilitair/Nieuws/2012/12/VGZ-constateert-grote-prijsverschillen-
ziekenhuizen/
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Vraag 7
Welke stappen worden ondernomen om ervoor te zorgen dat volgend jaar 
contracten voor 19 november zijn gesloten, en kwaliteit bij inkoop een grotere 
rol gaat spelen, zoals ook de NZa eerder als wens formuleerde? 

Vraag 8
Welke rol kunnen patiënten (koepels of verenigingen) spelen bij verbeterde 
inkoop van zorg op kwaliteit?
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